
壁球生力軍招募計劃 2024/2025–壁球新秀賽 

參賽者須知 
 

 比賽日期： 2025 年 5月 18, 24 及 25 日 

 比賽時間： 請參閱網上賽程表(網址: www.hksquash.org.hk) 

(賽程: https://drawsystem.hksquash.org.hk/public_Organization.php?action=doStart&match_id=267) 

 比賽地點： 九龍塘歌和老街公園壁球及乒乓球中心(九龍塘地鐵站 C 出口) 

 球員報到： 所有球員需於其每場比賽法定時間 15 分鐘內到大會報到處登記。  

若參賽者經大會工作人員召集後 5 分鐘內仍未能出賽者，作自動棄權論。 

 頒獎典禮： 頒獎典禮將於 2025 年 5月 25 日(六)約下午 2時 30 分於地下壁球場舉行，所有得

獎者均需出席。 壁球生力軍招募計劃之深造班學員出席率達八成或以上，並參加

此新秀賽，可獲出席證書乙張並於比賽時頒發。 

 獎項: 各組別主要賽事設冠、亞及雙季軍，得獎者可獲頒發獎杯及証書乙張；5至 8名亦可獲

頒發得獎証書乙張; 另外，各組別的遺材賽優勝者及第二名亦可獲得獎牌乙個； 

 比賽賽制：所有組別將採取三局兩勝十一分直接得分制，主賽圈決賽將採取五局三勝十一分 

          直接得分制(當分數為十比十時，連續取得 2 分者取得該局勝利)。 

男子 9 歲以下組別及女子 9 歲以下組別 將會採取十一分直接得分制 (當分數為十比十時，無刁時，先取

得十一分者將取得該局勝利) 

 備註： 

- **所有球員於大會安排之首圈或次圈主要賽事中落敗則為第一及二圈主要賽事落敗者，將會進入

遺材賽賽事繼續作賽。 

- 所有球員於每場比賽後請自行於有關網頁查閱下一場比賽時間。 

- 所有球員需要自備壁球拍及佩帶護眼罩作賽，否則大會有權取消其參賽資格。 

- 裁判之決策為最終決定，主辦機構將保留一切決策之權利。 

- 以上資料中英文版本如有歧義，一律以中文版本為準。 

       如有任何查詢，請致電 2869 0053 與本會職員聯絡。  

組別 主要賽事賽制 遺材賽賽事 

男子 15歲以下 

單淘汰賽 

/ 

男子 13 歲以下 第一圈主要賽事落敗者** 

男子 11 歲以下 第一或第二圈主要賽事落敗者** 

男子 9歲以下 第一及第二圈主要賽事落敗者** 

女子 17 歲以下 / 

女子 13 歲以下 / 

女子 11歲以下 第一及第二圈主要賽事落敗者** 

女子 9歲以下 第一或第二圈主要賽事落敗者** 



Squash Talent Foundation Programme 2024/2025 – Novice Competition 

Note to participant 

 Date: 18, 24, 25 May 2025 

 Time: Please refer to competition fixtures from our website. (www.hksquash.org.hk) 

(Link for Draw: https://drawsystem.hksquash.org.hk/public_Organization.php?action=doStart&match_id=267) 

 Venue: Cornwall Street Squash & Table Tennis Centre, Kowloon Tong (Kowloon Tong MTR exit C) 

 Player’s registration: All players must report to the reception within 15 minutes of their every scheduled match time. 
Those who fail to turn up for the match 5 minutes after the roll call made by the organiser will be regarded as having 

withdrawn from the match. 

 Prize Presentation Ceremony: It will be held at around 2:30pm on 25 May 2025, all winners must attend. 

Participants with 80% or above attendance record and participated this competition will obtain a certificate of participation 

which will be distributed in the competition. 

Prizes: A). Trophy for each division’s Main Draw Champion, 1st Runner-up and Co-Third. B). Certificate for each division 5th to 8th 

Placing; C). Medal for each division’s Plate Winner and Plate Runner-up. 

 Rules & regulation: All Matches will be played to the BEST OF 3 games, Main Draw Finals will be played to the 

BEST OF 5 games. Point-a-rally (PAR) scoring system up to 11 points following the WSF Rules. (If game score reaches 

ten-all, a tie breaker will be played with the winner decided when a player achieves two clear points.)  

 Boys Under 9 and Girls Under 9 divisions will be played to point-a-rally (PAR) scoring system up to 11 points. (If game score reach 

ten-all, the player who scores 11 points first wins the game.) 

Remarks: 

 ** Round One or Round Two Loser(s) of Main Draw will enter to the Plate Event. 

 All players have to check their next round matches on web page before leaving the venue. 

 All players are required to prepare their own squash racket and protective eyewear during their matches. 

 Referees make the final decision and all decisions made in this competition are rightfully under the discretion of the 

Squash Association of Hong Kong, China. 

 In case of discrepancy between the English and Chinese version in respect of all or any part of the contents, the Chinese 

version shall prevail. 

For enquiry, please contact our staff on 2869 0053. 

Division Main Draw Plate Event 

Boys Under 15 

Single Knock-out 

/ 

Boys Under 13 Round One Loser** 

Boys Under 11 Round One or Round Two Loser** 

Boys Under 9 Round One & Round Two Loser** 

Girls Under 17 / 

Girls Under 13 / 

Girls Under 11 Round One & Round Two Loser** 

Girls Under 9 Round One or Round Two Loser** 


